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Commissie ABZ 27 september 2018 

 

Oplegnotitie agendapunt 2 Voortgang strategische agenda  

 

Inleiding 

Na de verkiezingen heeft de informateur u geadviseerd een strategische agenda op te 

stellen, waarin thema’s zijn opgenomen waarover alle partijen een brede discussie in de 

raad willen en waarbij we de inwoners zoveel mogelijk willen betrekken. 

In twee denk- en werksessies heeft u met elkaar de thema’s besproken die u in een 

strategische agenda wil opnemen en op 30 mei heeft u met elkaar het resultaat 

besproken. Tijdens deze bijeenkomst is besloten de agenda nog niet voor 

besluitvorming te agenderen.  De voornaamste reden was dat de agenda onvoldoende 

op strategisch niveau was opgesteld en dat ook nog niet duidelijk was hoe het proces 

er verder uit zou gaan zien. U heeft voorgesteld met een kleine groep raadsleden aan 

het werk te gaan om te komen tot een aangescherpt document dat ter bespreking aan 

de raad kan worden voorgelegd.   

 

Het resultaat van deze bespreking ligt nu voor.  

 

De burgemeester heeft als portefeuillehouder de handschoen opgepakt en het 

presidium gevraagd om met hem mee te denken in hoeverre een aanscherping van de 

agenda mogelijk was. Daarop heeft het presidium geconstateerd dat het vastleggen in 

een agenda onvoldoende was om het proces goed te beschrijven en dat vastleggen in 

de tijd tot te weinig flexibiliteit zou leiden. Bovendien constateerde het presidium dat in 

hetgeen opgehaald was, al veel oplossingsrichtingen werden genoemd terwijl het 

belangrijk is om eerst het probleem te verkennen en te analyseren. Om die reden is 

gekozen voor het opstellen van de bijgevoegde notitie, waarin wordt ingegaan op 

ontwikkelingen die leiden tot een andere rolneming van de gemeenteraad, het proces 

en de thema’s. 

 

Dialoog 

De bedoeling van de bespreking in de commissie ABZ is dat we antwoord willen op o.a. 

de volgende vragen: 

 Kunt u zich (in grote lijnen) vinden in de notitie? Zijn we zo op de goede weg? 

 Welk thema geeft u prioriteit? 

 Wilt u aan de slag met het eerste thema zoals beschreven in de notitie? 

 Wilt u de notitie bekrachtigen met een raadsbesluit?  

 

 

Wij willen het gesprek met elkaar voeren in dialoogvorm en dat is dus afwijkend van de 

gebruikelijke werkwijze in de commissie. U kunt vragen stellen aan elkaar en met 

elkaar in gesprek gaan. De voorzitter zal daarbij optreden als gespreksleider. Gelet op 

het brede onderwerp kunnen twee leden per fractie deelnemen aan het gesprek.  

 

 


